
Svenska Dobermannklubben  
  

Möte Nr.3  
2021-08-17  

  
  

   
  

  

1. Mötets öppnande   
Ordförande Camilla Rönnqvist hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat 
  
2. Dagordning  
Fastställdes med en extra punkt på IN och UT   
  

3. Val av justerare    

 Maria Drangel valdes att justera protokollet jämte ordförande Camilla Rönnqvist 

  
4. Föregående protokoll   

 Genomgicks och lades till handlingarna 

  
5. Ekonomisk rapport    
Plusgiro 168320,65:-                 Antal medlemmar  255 st  
  
- Stöd Västra LO 3500:-  
- Porto 4220,75:-  
- Tryck 8301,60:-  
  
MH Härnösand 4/7 lånat HS postgiro  
IN  
Anmälan 3000:-  
UT  
Mentalbana 600:-  
Arvode 902:- , 1502:- , 400:-  
Fika 196:-  
  
  
6. Skrivelser/mail IN / UT   
  
IN   
# Västra LO förfrågan ekonomiskt stöd 

# Avräkningsunderlag SBK  

# SBK Info Juni  
# Rapport Dialoggruppen 

# SBK - Enkät inför revidering av mentaltest 

  



 

UT   
# Svar Västra LO:t förfrågan ekonomiskt stöd  

# Svar SBK - Enkät inför revidering av mentaltest 

  
7. Utskotten:    
PR / Info  
Hemsidan  
# Uppdateras kontinuerligt  

  

# Tidningen   
Manusstopp 30 Augusti  
  
# Trofén  
Uppdatering kommer inom kort 
  
Prov / Tävling  
# Svenska Mästerskap alla raser IGP 2021 Sollefteå 

4 Dobermann kom till start och kämpade väl. Bäst gick det för Michaela Kajrud med 
Dobforsport Cora som slutade på en 12:e placering. Stort Grattis! 
# 18 Juli IGP SDK Sjöhaga  
5 startande varav 2 Dobermann ekipage i IGP med Godkänt prov. Grattis!  
# 18 Juli BH/VT SDK Västra  
8 startande och 7 Godkända ekipage. Ett Dobermann ekipage och Grattis till Godkänt prov.  
  

Exteriör  
# Ändring av datum för utställning 2023 Södra LO  
Ansökt om Lördag 19 Augusti 2023.  
# Stockholms LO  
Ansökt om utställning 10 alt. 11 Juni 2023  
# Svensk Vinnarutställning Löttingelund, Täby 13 Juni 
BIR Winner V Nobel Line ägare Tobbe Öiangen 

BIM Sant Kreal Jarka Jagoda ägare Minna Westerholm 

 

Avel /Hälsa  
# Mental enkät  
HS har besvarat enkät inför revidering av mentaltest  
# Rask möte  
Möte 2 deltog gjorde Camilla Rönnqvist. Diskussion om utformningen på MT.  
Möte 3 hade vi ingen från HS som deltog 

# Pris på holterundersökning 

Vi fortsätter att titta på hur landets veterinärkliniker ligger i pris på holterundersökningar. 
Det skiljer en hel del på vissa ställen. Vi tittar på hur de tänker när det gäller deras 
prissättning. 
  
 



 

8. AU   
# RM Södertälje Brukshundklubb 2-3 oktober  
HS har tagit Beslut att ge RM arrangemenget dispens från statuterna om plats (IP) 2021 då vi 
vill ge förutsättningar för att så många som möjligt vill delta på RM detta år, antalet tävlingar 
och möjlighet till kurser varit färre än vanligt. I anslutning till RM:et anordnas ett Bootcamp 
där figuranterna som kommer gå på RM finns att tillgå, varför också platsen kan vara en 
brukshundklubb. Bootcamp är öppet för alla och vi kommer ta emot de som vill delta för att 
supporta så många som möjligt att komma ut på tävling oavsett klass. 
 
# Förslag på domare och figuranter till RM 2021 

HS Beslutade också att godkänna föreslagna domare och figuranter 
Domare avd A Camilla Rönnqvist, avd B och C Tommy Andersson 
Figuranter Jakob Halttunen och Martin Sikander. 
 
# Ekonomiskt stöd Västra LO:t  
HS har Beslutat att bevilja ekonomiskt stöd till Västra LO:t i samband med Lydnadstävling 
22/8. Eventuell vinst delas med HS  
  
Eva kommer in på mötet 
9. Bootcamp Tor – Lör / RM  
16 anmälda till Bootcamp 30/9-2/10 och vi hoppas på fler. 
Torsdag kl.17.00 sker en uppsamling och en genomgång av dagarna. Därefter lydnad/känna 
på planen. 
Fredag & Lördag med figuranterna Jakob Halttunen och Martin Sikander som även är våra 
RM-figuranter på IGP tävlingen 3/10  
IGP FH 1 & 2 genomförs lördagen 2/10  Domare A Camilla Rönnqvist Domare B + C Tommy 
Andersson 
Sponsorer eller gåvor till Rasmästerskapet tas tacksamt emot 
 
10. Nya frågor    
#  Inget att ta upp 
  
11. Övriga frågor  
# Rapport dialoggruppen, Grön 30 Juni  
Conny Halberg deltog från HS 
Sammankallande förbundsstyrelsen Elisabet Areback.  
Deltog gjorde 2 av 9 st i gruppen. Start av MT för hundar som fyllt 4 år där förlänger man 
dispensen för start året ut till 31/12-2021 
  
12. Nästa möte    
Tisdag 5 Oktober kl.19.00  

  
13. Avslutning     
 Ordförande Camilla Rönnqvist tackade alla för ett bra möte och avslutade detsamma 

 


